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       Haarlem, 10 juli 2017 

Geachte commissieleden, 

Bij deze ontvangt u een reactie op het Collegebesluit Vaststellen Definitief ontwerp 

Herinrichting Dreef dd 20-06-2017, nr. 2017/239232. De bij dit collegebesluit behorende 

Nota van Antwoord Inspraakreacties Voorlopig Ontwerp bevat diverse omissies en 

onvolkomenheden.  

Bijlage 1 van de Nota vermeldt de inspraakreacties die tijdens de inspraaktermijn zijn 

ontvangen. In deze opsomming staat onder 9. de reactie van L. Ammerlaan, van mij dus. Dit 

is echter niet mijn persoonlijke reactie maar de door mij verzonden inspraakreactie van 

Wijkraad Welgelegen. Ik ben alleen de postbode. Hierdoor kan ten onrechte zowel bij het 

College als bij de Raad de indruk gewekt zijn/worden dat de wijkraad geen aanmerkingen 

heeft t.a.v. het voorlopig ontwerp en ermee instemt. Dat dit echter niet het geval is, kunt u 

lezen in bijgevoegde inspraakreactie die is verzonden op 20 april 2017 (zie bijlage).  

Dat de reactie van een gremium als de wijkraad van het betreffende gebied niet als zodanig is 

opgenomen in de Nota van Antwoord en dus kennelijk niet of niet voldoende is meegewogen 

bij de besluitvorming rond deze herinrichting, is o.i.  een ernstige omissie. 

Onder punt 1.van de inspraakreactie van de wijkraad staat ons bezwaar verwoord tegen het 

laten vervallen van het bestaande oost-west zebrapad aan het begin van de Dreef. Ondanks het 

feit dat dit bezwaar door meer dan de helft van de insprekers is genoemd, heeft de gemeente 

besloten om dit zebrapad toch te laten vervallen. Met als belangrijkste argument de 

bevordering van de doorstroming van het busverkeer!! En dat terwijl de snelheid van het 

busverkeer het grootste gevaar vormt en juist afgeremd moet worden. Het Houtplein wordt 

zeer intensief gebruikt door veel verschillende verkeersdeelnemers.Voetgangers en fietsers 

vormen daarvan de kwetsbaarste groep. Deze groep moet zoveel mogelijk beschermd worden, 

o.a. door snelheidremmende maatregelen. Een belangrijke bedreiging wordt gevormd door de 

grote hoeveelheid bussen die vaak met hoge snelheid van alle kanten op het plein aanrijden. 

Door het weghalen van het betreffende zebrapad wordt de snelheid juist bevorderd. 

Overige argumenten van het afwegingskader (bijlage 2 van de Nota van Antwoord): 



Van de oversteekplaats wordt de gehele dag en avond doorlopend gebruik gemaakt, door 

schoolkinderen (overigens niet alleen schoolkinderen van de Dreefschool maar ook van de 

aan de Wagenweg gelegen Bos en Vaartschool), maar ook door veel andere voetgangers. Dus 

dat het zebrapad alleen tijdens schooltijden in een behoefte voorziet is pertinent onjuist. 

De aangegeven “alternatieve” oversteekroute loopt via 3 andere oversteekplaatsen, dus al die 

voetgangers moeten dan zowel de Wagenweg, het Houtplein als de Frederiksparkweg 

oversteken om op hun bestemming aan te komen. Een omweg van 2 minuten. Een gevaarlijk 

en tijdrovend alternatief dat in de praktijk niet gebruikt zal worden. 

Dat er na de herinrichting van het Houtplein – mocht die er ooit komen, we zijn al vanaf 2010 

in afwachting -  minder verkeer zal rijden is slechts ten dele te verwachten: De bussen blijven 

er in twee richtingen rijden en die vormen in aantal en snelheid het grootste gevaar.  

De afremmende werking van het zebrapad is ook voor de ter plaatste overstekende fietsers 

gunstig. Bij andere oversteekplaatsen op het Houtplein  is de situatie hetzelfde (fietsoversteek 

naast zebrapad). 

Snelheidsremmend effect: Gemotoriseerd verkeer is verplicht snelheid te minderen bij 

nadering van een zebrapad, ongeacht of er iemand wil oversteken. Het gaat overigens niet 

over het aanleggen van een nieuw zebrapad maar om het handhaven van een bestaande zebra. 

Laatste opmerking: 

Zowel in de tekst van het Collegebesluit als in de Nota van Antwoord wordt de 

“Frederiksparkweg” telkens aangeduid als “Baan”. De Baan is echter de ventweg langs de 

huizen die van Wagenmakerslaan naar Kleine Houtweg loopt. Deze naamsverwisseling kan 

de nodige verwarring veroorzaken.  

In de hoop dat u alsnog bovengenoemde en de in de inspraakreactie van de Wijkraad 

opgenomen argumenten zult laten meewegen in uw meningsvorming omtrent het 

Collegebesluit. 

 

Met vriendelijke groet, 

Lyvia Ammerlaan 

Werkgroep Verkeer & Vervoer Wijkraad Welgelegen 

Baan  39, Haarlem  

Bijlage: Inspraakreactie Wijkraad Welgelegen dd 20 april 2017 

       

      

 

 

 


